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O T E V Ř E N Ý    D O P I S   

redakci Domažlického deníku,  

občanům města Kdyně  

a široké veřejnosti.  

 

 

 

ve Kdyni dne 2. 7. 2020 

 

 

Vážení,  

k napsání následujících řádků vedlo především několik článků v Domažlickém deníku, 
které popisovaly dění ve městě Kdyně – zejména týkající se Základní a mateřské školy 
v Prapořišti, projektu nové polikliniky, průběhu zasedání zastupitelstva, apod. Články 
ve výše uvedeném periodiku, popisující dění ve Kdyni, jsou psány zcela 
jednostranným pohledem a s rétorikou, která vyvolává pochybnosti vůči současnému 
vedení kdyňské radnice. Zveřejněné články navíc mnohdy neobsahují podstatná fakta, 
která jsou pro pochopení celé šířky daného problému zcela zásadní, a se kterými 
bychom proto občany chtěli z pozice členů Rady města Kdyně alespoň prostřednictvím 
tohoto dopisu seznámit.  

___________________________________________________________________ 

Domažlický deník, článek ze dne 16. 6. 2020 
„Město kontroluje hospodaření prapořišťské školy, ředitel se bojí o její 
budoucnost“ 
 
Veřejnosprávní kontrola hospodaření příspěvkové organizace ze strany zřizovatele (v 
tomto případě tedy Města Kdyně) je dle zákona 320/2001 Sb., o finanční kontrole, ve 
znění pozdějších předpisů povinná. Neprovádění kontrol hospodaření u příspěvkových 
organizací bylo v loňském roce shledáno jednou ze závažných chyb a nedostatků 
zjištěných při přezkumu hospodaření Města Kdyně za rok 2018, který je každoročně 
prováděn ze strany Krajského úřadu PK. Tento nedostatek (mj. ve zprávě o výsledku 
přezkoumání hospodaření kvalifikovaný v sekci „závažné chyby a nedostatky“) bylo 
tedy nové vedení města povinno napravit – proto jsou od letošního roku kontroly 
hospodaření příspěvkových organizací Města Kdyně již prováděny. Prapořišťská škola 
navíc není první kontrolovanou organizací. Předešlá kontrola jedné z příspěvkových 
organizací města proběhla zcela v tichosti, interně a nejinak by tomu bylo i v případě 
prapořišťské školy, kdyby tato záležitost nebyla zastupitelem, Janem Löffelmannem, 
medializována mj. na facebookových stránkách samotné školy, kde byla zveřejněna 
připomínka zastupitele, a to dokonce ještě před jejím oficiálním podáním na podatelnu 
MěÚ Kdyně.  
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Článek dále uvádí, že audit ve škole byl „objednaný“ a navozuje tak ve čtenáři 
myšlenku toho, že za provedení auditu byly vynaloženy dodatečné veřejné prostředky. 
Ujišťujeme občany, že nebyly – „audit“, resp. kontrola hospodaření, je totiž prováděn 
vedoucí Finančního odboru Městského úřadu Kdyně v rámci její náplně práce, a právě 
s ohledem na povinnost města vynakládat veřejné prostředky účelně, hospodárně a 
efektivně – s péčí řádného hospodáře. Toto se tedy týká rovněž finančních prostředků 
určených na provoz zřízených či založených organizací Města Kdyně, protože i tyto 
organizace jsou financovány z veřejných prostředků.  

Citace z článku: „Děsí mne, že nevím, kam tohle vede a jaký je cíl. Zda vyhlásit 
konkurz na nového ředitele, narušit zavedený systém, který ve škole máme, a 
tím mi práci natolik znepříjemnit, anebo školu uzavřít,“ uvedl Dobiáš. Právě 
domnělé uzavření školy vyvolalo tak bouřlivou reakci veřejnosti, která nyní celým 
městem rezonuje. Ačkoliv stávající vedení města neustále opakuje, že prapořišťská 
škola se zavírat nebude, není toto tvrzení veřejností bráno v potaz, neboť ani v 
regionálním tisku nebyla tato nepravda důrazně popřena. Nikdo z vedení města 
nekritizoval „ducha školy“, způsob jejího fungování a dlouhodobého nastavení. 
Kontrola, která ve škole proběhla, se týkala čistě jen otázky hospodaření s veřejnými 
prostředky, které jsou v rámci hospodaření školy vynakládány.  

V článku se dále píše: „Já panu starostovi nevěřím. Podobné scénáře se 
odehrávaly již u jiných příspěvkových organizací ve Kdyni. Vše je podle mého 
jen snaha dokázat bývalému vedení, že se vše dělalo špatně. Dělají se audity, 
dělají se čistky. Na rovinu jsem o celé situaci řekl i rodičům žáků, aby věděli, jaká 
je situace co se děje a co je nám vyčítáno,“ pokračoval Dobiáš, který je ve funkci 
23 let. K tomu, aby nové vedení města ukázalo, že se řada věcí dříve dělala špatně, 
mělo již mnoho příležitostí – mimo jiné právě závažné chyby a nedostatky zjištěné 
krajským úřadem při kontrole hospodaření Města Kdyně za rok 2018. Přesto se ze 
strany nového vedení kdyňské radnice v tisku (ani nikde jinde) nikdy neobjevil žádný 
článek, který by na tyto vážné chyby upozorňoval či bývalé vedení za cokoliv kritizoval. 
Všichni jsme jen lidé – všichni tedy můžeme chybovat, ponaučit se, chybu napravit a 
jít dál. Nové vedení nikdy veřejně nekomentovalo ani žádné další problémy, které 
nejen na radnici vznikly již za bývalého vedení, a které mají často následky až do 
současné doby. 

Část z výše uvedené citace: „…podobné scénáře u jiných příspěvkových 
organizací“ – tímto citovaný ředitel, Mgr. Jan Dobiáš, poukazuje na odchod ředitele 
Technických služeb Kdyně či výpověď smlouvy o obstarávání správy nemovitostí 
s paní Janou Voseckou (tzv. Bytservisem), což jako příklad uvedl i v konferenčním 
hovoru s rodiči žáků školy. K tomuto je třeba uvést následující: 

- Ředitel Technických služeb na svoji funkci letos v únoru sám rezignoval.  
- Zvýšením odměny za správu nemovitostí formou dodatku stávající smlouvy byl 

bývalým vedením radnice porušen zákon o zadávání veřejných zakázek (tato 
skutečnost byla zjištěna rovněž při přezkumu hospodaření Města Kdyně za rok 
2018 ze strany Krajského úřadu PK). Subjektu, který správu nemovitostí 
zajišťoval, byla navýšena odměna za výkon služeb, která však přesáhla limit 
zakázky malého rozsahu na služby – proto mělo být s ohledem na zásadu 
rovného zacházení a zákaz diskriminace dle zákona o zadávání veřejných 
zakázek vypsáno výběrové řízení na dodavatele těchto služeb.  
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Část z výše uvedené citace: „…co se děje a co je nám vyčítáno,“ – o tom, co se ve 
skutečnosti děje a co je škole vyčítáno si budou občané moci přečíst v protokolu o 
výsledku veřejnosprávní kontroly, který se vedení radnice s ohledem na medializaci 
celé události rozhodlo zveřejnit. Protokol bude uveřejněn až po uplynutí zákonné lhůty, 
kterou má ředitel školy k podání námitek či doložení dalších podkladů. S protokolem 
budou následně přednostně seznámeni všichni zastupitelé města. Vedení radnice 
proto v současné době výsledek kontroly hospodaření Základní a mateřské školy 
Prapořiště nijak nekomentuje.  

___________________________________________________________________ 

 
Domažlický deník, článek ze dne 19. 6. 2020 
„Projekt nové polikliniky měl zaniknout, teď se v domě pracuje. Budou v něm 
dva zubaři“ 

Příspěvková organizace Městská poliklinika Kdyně byla zřízena ke dni 1. 7. 2018 na 
základě rozhodnutí Zastupitelstva města Kdyně – 20. zasedání ZM Kdyně ze dne  
24. 4. 2018.  

Předmět činnosti této organizace dle obchodního rejstříku: 
- Zajištění oprav a údržby Městské polikliniky včetně přilehlých prostor a 

zařízení 
- Nájem nebytových prostor – areál polikliniky 
- Doplňková činnost – nájem nebytových prostor – areál polikliniky pro jiné než 

zdravotnické účely.  

Samotná existence kdyňské polikliniky tedy není zárukou toho, že ve Kdyni budou 
lékaři skutečně působit – tato příspěvková organizace by dle výše uvedeného v praxi 
fungovala de facto pouze jako správce nemovitosti a zajišťovala by pouze pronájem 
prostor polikliniky jednotlivým lékařům. Tato činnost tedy může být stejně dobře 
zajišťována samotným Městským úřadem, resp. Odborem správy nemovitostí MěÚ 
Kdyně, prostřednictvím kterého je spravován veškerý nemovitý majetek ve vlastnictví 
Města Kdyně. Toto řešení s sebou navíc ve srovnání s existencí polikliniky, jakožto 
samostatné příspěvkové organizace, nese značné finanční úspory. Projekt kdyňské 
polikliniky, která nikdy nefungovala, stál totiž Město Kdyně již značné množství 
finančních prostředků: 

 Výkaz zisku a ztráty – Městská poliklinika Kdyně k 31. 12. 2018: 
- Náklady celkem 195 270,00 Kč 
- Výnosy celkem 250 000,00 Kč (= příspěvek na provoz od zřizovatele ve výši 

250 000,00 Kč) 

Podstatnou část nákladů organizace v roce 2018 tvořily mzdové náklady - plat 
ředitelky a odměna účetní za období 1. 9. – 31. 12. 2018 (účty 521, 524), které činily 
celkem 171 360,00 Kč. VÝNOSY ORGANIZACE V ROCE 2018 NEBYLY ŽÁDNÉ 
(KROMĚ PŘÍSPĚVKU NA ČINNOST OD ZŘIZOVATELE, TJ. MĚSTA KDYNĚ).  

 Výkaz zisku a ztráty – Městská poliklinika Kdyně k 31. 12. 2019: 
- Náklady celkem 289 824,00 Kč 
- Výnosy celkem 235 000,00 Kč (- tj. příspěvek od zřizovatele na provoz) 
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Podstatnou část nákladů organizace v roce 2019 ve výši 279 609,00 Kč tvořily 
opět mzdové náklady – plat ředitelky a odměna účetní (ředitelka: 1. 1. 2019 – 31. 
5. 2019, účetní: 1. 1. 2019 – 31. 8. 2019, účty 521, 524). VÝNOSY ORGANIZACE 
V ROCE 2019 NEBYLY ŽÁDNÉ (KROMĚ PŘÍSPĚVKU NA ČINNOST OD 
ZŘIZOVATELE, TJ. MĚSTA KDYNĚ).  

Nové vedení města, resp. Rada města Kdyně, proto s ohledem na značné finanční 
náklady spojené s existencí zatím nefungující organizace, projednala možnost snížení 
těchto nákladů, které byly vynakládány pouze na plat ředitelky a na náklady spojené 
s prováděním mzdové a účetní agendy organizace.  

Rada Města Kdyně proto dne 20. 5. 2019 odvolala ředitelku příspěvkové organizace 
Městská poliklinika Kdyně z funkce ředitele (ke dni 31. 5. 2019) a byl s ní ukončen 
pracovní poměr. Ukončena byla též dohoda o provedení práce na zpracování účetní a 
mzdové agendy této organizace (ke dni 31. 8. 2019). Rada města rovněž zastupitelstvu 
navrhla zrušení této příspěvkové organizace, které se projednávalo na 4. zasedání 
Zastupitelstva města Kdyně dne 27. 5. 2019. Zrušení polikliniky, jakožto příspěvkové 
organizace nebylo nakonec zastupiteli odhlasováno. Stávajícímu vedení města se 
však podařilo alespoň snížit náklady na „provoz“ nefungující organizace na absolutní 
minimum - vedením Městské polikliniky Kdyně je v současné době pověřen starosta 
města a účetnictví organizace je zpracováváno zaměstnanci Městského úřadu Kdyně. 

Článek Domažlického deníku uvádí: „Nicméně organizace existuje dál, jak dokládá 
zápis z 38. schůze kdyňských radních, kteří v jednom z bodů schválili rozpočet 
na rok 2020 a střednědobý výhled rozpočtu na roky 2021 až 2022. V současné 
době navíc ve zmíněném domě na náměstí probíhá rekonstrukce, ačkoli se do ní 
město nemínilo pouštět.“ 

K tomuto uvádíme, že přestože příspěvková organizace nevyvíjí žádnou činnost, 
nebyla však zastupitelstvem zrušena, a proto se na ní dle ustanovení § 28 zákona č. 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 
předpisů vztahuje povinnost sestavování rozpočtu i střednědobého výhledu rozpočtu. 
Je škoda, že článek neuvádí výši schváleného rozpočtu Městské polikliniky Kdyně na 
rok 2020. Namísto toho vyvolává ve čtenáři spekulace a řadu nejasností. Rozpočet 
Městské polikliniky Kdyně byl totiž radou města pro rok 2020 schválen s celkovými 
náklady ve výši 1 800,00 Kč (jedná se pouze o bankovní poplatky a udržovací poplatek 
zakoupeného účetního programu).  

Díky tomu, že novým vedením města došlo k odvolání ředitelky, jejíž funkci již více než 
rok formálně zastává starosta, byly v roce 2020 v rozpočtu města ušetřeny mzdové 
náklady hrazené z veřejných prostředků ve výši 534 214,00 Kč  (plat + odvody na 
zdravotní a sociální pojištění ředitelky a odměna účetní na základě DPP). Tento fakt o 
výši ušetřených veřejných prostředků článek Domažlického deníku bohužel neuvádí, 
namísto toho v něm autorka komentuje napětí mezi jednotlivými stranami, které jsou 
v kdyňském zastupitelstvu zastoupeny a přirovnává jej k „vraženému klínu“ s tím, že 
pravicová opozice si za vybudováním polikliniky názorově stojí. Tento spor by se ale 
neměl vést na úrovni názorových postojů, ale spíše na úrovni reálné možnosti zajištění 
fungování lékařských služeb ve městě, kterého je možné dosáhnout i bez existence 
městské polikliniky, jakožto příspěvkové organizace. Jak se ukazuje, je toto řešení 
navíc výhodné i z pohledu veřejných financí. Ostatně – nejlepším důkazem zbytnosti 
městské polikliniky, coby příspěvkové organizace, je fakt, že ve Kdyni budou v brzké 
době působit hned dvě zubařky, které budou své služby poskytovat v bývalém domě 
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služeb (Náměstí č.p. 9), kde nyní s využitím získané dotace z Plzeňského kraje 
probíhá rekonstrukce prostor právě za účelem vzniku ordinací. Tento objekt měl podle 
původní vize projektu polikliniky sloužit čistě jen pro zdravotnické účely. Při stávajícím 
nedostatku lékařů, kteří navíc většinou působí ve zdravotním středisku v ul. Nádražní, 
to však není reálné řešení – v přízemí objektu bude proto umístěna provozovna 
Sportbaru. S ohledem na zcela odlišné doby provozu ordinací a baru věříme, že toto 
„soužití“ dvou služeb může v budoucnu dobře fungovat.  

___________________________________________________________________ 

Domažlický deník, Týdeník Domažlicko, Komentář ze dne 1. 7. 2020 
„Pořad Kotel místo zastupitelstva“ 

Šéfredaktorka Domažlického deníku, Petra Kůtová, se s čtenáři Týdeníku Domažlicko 
v Komentáři podělila o své osobní dojmy ze zasedání Zastupitelstva města Kdyně. 
Novinářka zde uvádí, že „o serióznosti nemůže být ve Kdyni ve spojení se 
zastupitelstvem už dobrý rok a půl řeč. Ze slušného a pravidelného aktu města se stala 
laciná šmíra, při níž nejen senioři z řad posluchačů pokřikují směrem k zastupitelům 
nadávky, okřikují se mezi sebou, občas nějakým tím vulgarismem častují i jiného 
občana a v neposlední řadě se při vyřčení příspěvku do diskuse ozývá z publika 
potlesk.“ Redaktorka si v textu dále povzdechla, že zde už chybí jen moderátorka 
Michaela Jílková, která by tento rozčílený Kotel řídila. Ve svém textu ale autorka 
pozapomněla zmínit, že během celého zasedání opakovaně vystoupila tajemnice 
městského úřadu, která občany upozorňovala na dodržování jednacího řádu, ve 
kterém je stanoven způsob, jakým se účastníci přihlašují do rozpravy, a je zde mj. také 
uvedeno, kdo a jakým způsobem během zasedání uděluje slovo, apod.  

Ano, zasedání kdyňského zastupitelstva jsou dnes rozhodně jiná, než bývala dříve. 
Redaktorka se v komentáři bohužel nezamyslela nad důvodem tohoto svého 
konstatování. Dříve se totiž zasedání zastupitelstva konala v zasedací místnosti 
městského úřadu, kam občané sice teoreticky mohli přijít, prakticky se tam však vešli 
ve značně omezeném, spíše až komorním, počtu. Stávající vedení Města Kdyně proto 
zasedání zastupitelstva začalo intenzivněji propagovat nejen na webových, ale i 
facebookových stránkách a rovněž vždy vyzývá občany k zájmu o veřejné dění, o věci 
veřejné. Občané jsou rovněž informováni o skutečnosti, že zasedání zastupitelstva 
jsou veřejná a mohou se jich tak v případě zájmu či potřeby řešení nějakého problému 
vždy zúčastnit. I proto byla zasedání zastupitelstva přesunuta ze zasedací místnosti 
MěÚ Kdyně do sálu MKS Modrá hvězda Kdyně, kam se kromě samotných zastupitelů 
vejdou právě i občané se zájem o veřejné dění.  

Komentář končí následovně: „Vedení, které možná potlesky a podobné projevy těší, 
by si zkrátka mělo sjednat tvrdší nápravu a vrátit se k serióznosti.“  K tomuto uvádíme, 
že vedení města výše uvedené projevy opravdu netěší, stejně tak jako jej netěší fakt, 
že z Domažlického deníku, dříve seriózního regionálního periodika, se stal téměř 
„bulvární plátek“, který několikrát týdně publikuje jednostranně orientované články bez 
ověřených informací a bez možnosti se k těmto skutečnostem z pozice vedení města 
před vydáním článku vyjádřit a vyvrátit tak možné pochybnosti již v samotném zárodku. 
Co ale vedení města naopak těší, je zvyšující se zájem občanů o věci veřejné, který je 
patrný právě z hojné účasti veřejnosti na zasedáních zastupitelstva. 

___________________________________________________________________ 
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Domažlický deník, článek ze dne 2. 7. 2020 
„Turisté ve Kdyni zaplatí za den více“ 
 
Je smutné, že již samotný titulek novinového článku regionálního deníku není pravdivý! 
Částku nově zavedeného poplatku z pobytu, který dle novely zákona o místních 
poplatcích nahrazuje stávající poplatek z ubytovací kapacity a lázeňský poplatek 
kdyňští zastupitelé totiž neschválili. Přestože bylo na zasedání zastupitelstva 
hlasováno o 3 variantních řešeních výše tohoto poplatku, žádný návrh nezískal 
potřebnou nadpoloviční většinu hlasů zastupitelů (tj. 8 hlasů). Nová obecně závazná 
vyhláška tedy nebyla vydána! Tuto skutečnost by si ostatně redaktorka mohla ověřit 
v usnesení Zastupitelstva města Kdyně, které bylo na úřední desce zveřejněno již 
v pondělí, 29. 6. 2020. Poplatek z pobytu je zcela běžným poplatkem, který turisté platí 
v každé destinaci, v každém ubytovacím zařízení. Často se tomuto poplatku lidově říká 
„vzdušné“. Není zvykem, že je tento poplatek již součástí ceny ubytování – podnikatel, 
který ubytovací služby provozuje, má kalkulaci ceny za ubytování dle vlastních nákladů 
a k této ceně je až následně připočten místní poplatek.  

Členové rady města se při diskusi o návrhu výše poplatku z pobytu touto problematikou 
důsledně a zodpovědně zabývali, nejedná se o částku neobvyklou. Radní rovněž 
zjišťovali výše poplatků v jiných blízkých a velikostně podobných městech. Radou 
města navržená sazba poplatku ve výši 10 Kč/osoba/noc byla jednou z nejnižších.  
Pro srovnání uvádíme několik příkladů: 
 
Nýrsko: 20 Kč (pro rok 2020), 25 Kč (pro rok 2021) 
Domažlice: 21 Kč 
Klatovy: 16 Kč 
Poběžovice:   5 Kč.  
 
Je třeba mít na paměti, že tento poplatek je, stejně jako další poplatky, příjmem 
rozpočtu města, tedy součástí veřejných prostředků. Byť je souhrnná výše těchto 
inkasovaných poplatků v řádu desetitisíců, na ulici tyto prostředky nenajdeme – ani 
jako občané ani jako zástupci města. Navíc je poplatek z pobytu jediným poplatkem, 
který primárně nehradí místní občané. Tento poplatek „sahá do kapes a peněženek“ 
turistů, kteří se díky němu alespoň minimálně spolupodílejí na rozvoji města, do 
kterého se rozhodli přijet na dovolenou a podporují tak lokální ekonomiku.  
 
Ohrazujeme se rovněž proti tvrzení, že Kdyně, jakožto malé město nedaleko Domažlic, 
nemá turistům co nabídnout. Za poslední rok, kdy je turistické informační centrum 
součástí MKS Modrá hvězda Kdyně, je nabídka pro turisty i ve Kdyni opravdu pestrá 
a na jejím zkvalitnění se neustále pracuje. Kdo sleduje facebookové stránky infocentra 
nebo tam za poslední rok osobně zavítal, tento posun mílovými kroky vpřed jistě 
zaznamenal. Pokud jej tedy zaznamenat chtěl… 
 
Redaktorka dále uvádí „Ve Kdyni v současné době řádně funguje jedna restaurace a 
hospoda. Stav většiny budov na náměstí, včetně základní školy, je politováníhodný….“ 
Ano, stav většiny budov ve vlastnictví Města Kdyně, včetně objektů škol a školek, je 
skutečně politováníhodný. O tomto se stávající vedení města bohužel přesvědčuje 
dnes a denně na vlastní kůži. Dlouhodobě žalostný stav budov a technické 
infrastruktury komplikuje realizaci veškerých projektů – dokonce i započatých oprav, 
které se v důsledku dlouhodobého zanedbání péče o tento majetek mnohonásobně 
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prodražují. Nebo je snad cílem článku čtenáři naznačit, že za politováníhodným 
stavem budov stojí stávající vedení města? Opravdu tento majetek stihl tak výrazně 
zchátrat za uplynulých 19 měsíců?  

Co říci závěrem? Síla médií je opravdu neuvěřitelná a často si ji do důsledků vlastně 
ani neuvědomujeme. Přestože prakticky denně slýcháme o zneužívání médií 
v politický prospěch na národní úrovni, nepřipouštíme si, že by se něco podobného 
mohlo týkat třeba i regionálního tisku. Sdělovací prostředky jsou skutečně mocným 
nástrojem nejen politického boje, neboť jejich prostřednictvím je vytvářen obraz 
veřejného mínění – je jedno, zda je tento obraz skutečný, vykonstruovaný, neobjektivní 
nebo jen úmyslně nechává prostor spekulacím.  

21. století je stoletím snadno dostupných informací, stejně tak jako jejich snadného 
pokřivení či ohýbání – ať už v prospěch či neprospěch kohokoliv. Je proto více než kdy 
jindy zapotřebí informace ověřovat a netvořit si názor jen na základě palcových titulků 
nebo „polovičatých“ článků. Naštěstí - nezpochybnitelným benefitem moderní doby, ve 
které žijeme, jsou také nejrůznější komunikační nástroje, které umožňují nejen 
zjišťování informací, ale právě i jejich ověřování, do kterého se může snadno pustit 
nejen novinář, ale i každý občan této země, našeho města… V případě jakýchkoliv 
nejasností či dotazů k jakékoliv problematice se občané mohou na vedení města, i na 
samotného starostu, kdykoliv obrátit – osobně, telefonicky nebo e-mailem. Veškeré 
tyto kontakty jsou veřejně dostupné a dveře radnice jsou občanům vždy otevřené.  

Věříme, že občané města Kdyně a spádových obcí si budou informace, které jsou jim 
servírovány, ověřovat a hodnotit odvedenou práci vlastníma kritickýma očima.  

 

Jménem vedení Města Kdyně - členové rady města: 

Oskar Hamrus 

Ing. Věra Říhová 

Tomáš Veselý 

Jan Janda 

Ing. Ota Královec 


